

Dato: 7.mai 2025 kl. 19.30		
Tilstede: styret, Region Sogn og Fjordane + NVBF v/ Kate Sønstebø		
Fraværende:		
Referent: Johan K. Kjerstad		
Sak 1/2025-Regionalt styret sitt nye mandat	Frist	Ansvar
Kate Sønstebø orienterte om det nye mandatet som er utarbeidd via Forbundsstyret, fleire høyringsrundar i klubbane og NVBF sitt Ting. Ho synta også til langtidsplanane "Volleyballen vil" som er sjølve fundamentet for arbeidet som er tenkt utført framover ma. i Regionsutvala. Ny kommunikasjonskanal er implementert via TEAMS. Der er også eit ordna arkivsystem/delingsplattformar/ rapportsystem tilordna TEAMS. Regoinalt utval vil få oppnemnd ein mentor/kontaktperson i det vidare arbeidet. Kate Sønstebø minnte avslutningsvis om at Region Sogn og Fjordane måtte ha klar eitt eller to utviklingsprosjekt til møtet 5. juni klokka 20.00 via TEAMS . NVBF har sett av 25 000 kr. i kvar region som nyttast i eit eller to utviklingstiltak.		Styret
Sak 2 –2025Utviklingstiltak i Region Sogn og Fjordane	Frist	Ansvar
Leiar minte innleiingvis og dei arbeidsområda vi har hatt inneverande periode ma. auke minivolleyball engasjmentet i klubbane, sikre betre oppslutninga om TEEN-volleyballturneringane våre og få besøkt klubbane med flinke trenarar/instruktørar. Styret diskuterte trongen for å få grundig og rette kontaktpersonar i dei ulike klubbane. Kva skjer i Tambarskjelvar, Breimsbygda, Aurland og Vik ? Terje Vallestad tok på seg å sjekke via Idrettskretsen og Sportsadmin for finne ut kva som er stoda her! For styret er det viktig å nå fram til dei rette personane men god og rett informasjon om. ma. arrangment, turneringar, kurs og tiltak klubbar og volleyballspelarar kan vere med på. Terje Vallestad er også i full sving med å syte for at klubbane for ønskjer det, får kjøpe sand til sandvolleyballbanene sine! Til møtet 5. juni må vi ha nokre gryteklare prosjekt å gå for i vår region. I møtet var vi innom Smash OFF 12.-13. September . Johan K. følgjer opp dette vedrørende instruktørar og innhald!	4. juni	styret

<i>Kom eller med konkrete framlegg til Utviklingstiltak via MESSENGER –gruppa vår eller ta kontakt!</i> For styret Johan K. Kjerstad skrivar/leiar		
Sak	Frist	Ansvar
<i>Sett gjerne inn flere linjer ved behov</i>		